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1  Το ειδικό σχέδιο «Ασφαλές Νοσοκομείο» ξεκίνησε
από το Παπαγεωργίου

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

566.4 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το ειδικό σχέδιο «Ασφαλές Νοσοκομείο» 
ξεκίνησε από το Παπαγεωργίου
Παρουσία της Μίνας Γκάγκα η άσκηση ετοιμότητας - Τα μηνύματα για τον κορωνοϊό και τους υγειονομικούς
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ΧΟΡΟΙ ΦΟΙΤΗΤΩΝ

Μ
ε μία άσκηση ετοι
μότητας που αφο
ρούσε “αρπαγή βρέ
φους από μαιευτική 
κλινική” τέθηκε, για 
πρώτη φορά στην Ελλάδα, σε λειτουρ
γία στο νοσοκομείο Παπαγεωργίου το 

Ειδικό Σχέδιο “ Safe Hospital” (Ασφα
λές Νοσοκομείο) παρουσία της αναπλη- 
ρώτριας υπουργού Υγείας Μίνας Γκάγ
κα. Το σχέδιο θα συνεχιστεί το ΠΑΓΝΗ 
στη Κρήτη και στη συνέχεια και σε άλ
λα νοσοκομεία.

Μιλώντας στους δημοσιογράφους η 
κ. Γκάγκα τόνισε ότι κεντρικό μέλημα 
του Υπουργείου είναι η ασφάλεια των 
νοσηλευόμενων ασθενών και του προ
σωπικού των νοσοκομείων. «Ουσιαστι
κά εγκαινιάζουμε κωδικούς που ξέρει ο 
καθένας τι γίνεται για περιπτώσεις σει
σμού, για περίπτωση πυρκαγιάς, για πε
ρίπτωση τρομοκρατικής ενέργειας, αν 
χαθεί ένας ασθενής, αν γίνει μία αρπαγή 
ενός παιδιού όπως αυτί) που έγινε πριν 
από ένα χρόνο. Είναι κεφαλαιώδες αυτό 
για τα νοσοκομεία και για το προσωπι
κό. Κάνει όλους να αισθάνονται μεγα
λύτερη ασφάλεια και φυσικά τους νοση
λευόμενους και το προσωπικό” σημεί
ωσε η κ Γκαγκα και πρόσθεσε: « Θέ
λουμε λοιπόν ό,τι γίνεται στα νοσοκο
μεία να εντοπίζεται, να ξέρουν όλοι τι 
πρέπει να κάνουν. Αυτό θεωρούμε ότι 
είναι κεφαλαιώδες για την ασφάλεια 
όλων».

Τα νοσοκομεία πιέζονται αλλά 
υπάρχουν λιγότερες εισαγωγές 
σε ΜΕΘ

Σε ότι αφορά τις εξελίξεις σχετικά με 
τον κορωνοϊό η κ. Γκάγκα ανάφερε ότι

όλοι πρέπει να φοράνε μάσκα όπου 
υπάρχει συγχρωτισμός και ιδίως οι άν
θρωποι μεγαλύτερης ηλικίας που έχουν 
και προβλήματα υγείας.

«Μετά από δυόμιση χρόνια πανδη
μίας όλοι θέλουν να πάρουν μια ανάσα 
παραπάνω. Τα νοσοκομεία πιέζονται αυ
τή τη στιγμή, δηλαδή έχουμε πολλές 
επισκέψεις ανθρώπων που είναι ύποπτα 
περιστατικά» πρόσθεσε η κ. Γκάγκα 
επισημαίνοντας ότι: «Οι εισαγωγές με
ταφράζονται πολύ λιγότερο σε ΜΕΘ. 
Πράγματι οι ασθενείς κάνουν περισσό
τερο πυρετό, πόνο στο στήθος, βήχα, 
παρά πνευμονίες βαριές, οπότε αυτό εί
ναι καλό. Αυτό δεν σημαίνει ότι δεν τα
λαιπωρούνται οι ασθενείς και ότι δεν 
υπάρχουν άνθρωποι με πολλά προβλή
ματα που το παραμικρό μπορεί να τους 
απειλήσει». Σε ερώτηση εάν θα έρθει 
επικαιροποιημένο εμβόλιο εξέφρασε την 
πεποίθηση ότι τον Οκτώβριο θα υπάρχει 
επικαιροποιημένο εμβόλιο , ότι προχω-

ράει η διαδικασία και ότι γι αυτό το λόγο 
δεν γίνονται παραλαβές εμβολίων.

Το Δεκέμβριο τα προσωρινά
αποτελέσματα των προκηρύξεων

Η κ. Γκάγκα έγινε αρχικά δεκτή με 
αποδοκιμασίες και αντιδράσεις, ωστό
σο, στη συνέχεια συναντήθηκε με αντι
προσωπείες ανεμβολίαστων υγειονομι
κών, οι οποίοι πραγματοποίησαν συγ
κέντρωση διαμαρτυρίας στην είσοδο 
του Νοσοκομείου με αίτημα την επι
στροφή στην εργασία όσων βρίσκονται 
σε αναστολή λόγω μη εμβολιασμού. 
Επίσης είχε συνάντηση και με εκπρο
σώπους της Ένωσης Νοσοκομειακών 
Ιατρών Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ) η οποία 
επίσης πραγματοποίησε συγκέντρωση, 
διαμαρτυρόμενοι για τις μετακινήσεις 
γιατρών που δημιουργούν κενά και κα
θιστούν προβληματική τη λειτουργία 
των νοσοκομείων και ζητώντας μαζικές

προσλήψεις.
Η κ Γκάγκα αναφερόμενη στη συνάν

τηση με τους εκπροσώπους των ανεμ
βολίαστων είπε: «Τα δικά τους θέματα 
είναι κάτι που μας απασχολεί και κάτι 
που συζητείται σε κεντρικό επίπεδο».

Όσον αφορά το θέμα των μετακινή
σεων προσωπικού που έθεσε η αντιπρο
σωπεία της ΕΝΙΘ είπε ότι προκηρύσ
σονται θέσεις προσωπικού αλλά αυτό το 
διάστημα υπάρχουν νοσοκομεία που 
χρειάζονται γιατρούς αλλά δεν τους 
έχουν.

«Δεν βλέπω ποιος άλλος τρόπος 
υπάρχει εκτός από το να μετακινηθεί 
προσωπικό. Ζητήσαμε εθελοντές, κά
που υπάρχουν εθελοντές, κάπου αλλού 
δεν υπάρχουν. Είναι σημαντικό να μπο
ρέσουμε όλοι να βοηθήσουμε, ώστε να 
μην μείνουν νοσοκομεία ακάλυπτα. Το 
τελευταίο πράγμα που θέλουμε είναι 
μείνει ένα νοσοκομείο χωρίς κάλυψη 
γιατρού» πρόσθεσε η κ. Γκάγκα.

Όσον αφορά θέμα του προσωπικού 
των νοσοκομείων σημείωσε ότι, πριν 
ακόμη αναλάβει η ίδια έγινε μια πολύ 
μεγάλη δουλειά στο Υπουργείο για να 
μπορέσουν να στελεχωθούν τα νοσοκο
μεία με προσωπικό .

«Έγινε μία πολύ μεγάλη προεργασία 
από μέρους του Υπουργείου την οποία 
έζησα ως υγειονομικός. Τώρα για τις θέ
σεις και των νοσηλευτών που έγιναν, 
μας πήρε αρκετό καιρό για να μπορέ
σουμε να πάρουμε όλα τα στοιχεία των 
νοσοκομείων, τα στοιχεία της πληρότη
τας, τα στοιχεία του προσωπικού, τα 
στοιχεία των επικουρικών που δου
λεύουν, και να μπορέσουμε να κάνουμε 
μία δίκαιη κατανομή. Και είναι 127 νο
σοκομεία, δεν είναι πάρα πολύ απλό δη
λαδή να πεις ότι το Παπαγεωργίου θα 
πάρει 130 νοσηλευτές και δεν θα πάρει 
85. Αυτό λοιπόν είναι δουλειά μηνών 
που έχει τελειώσει, οι θέσεις είναι το 
ΑΣΕΠ και θα γίνει η προκήρυξη . 
Απ'ότι μου είπε ο πρόεδρος του ΑΣΕΠ 
η πλατφόρμα για τις προκηρύξεις θα εί
ναι έτοιμη τον Σεπτέμβριο και προσωρι
νά αποτελέσματα θα έχουμε τον Δεκέμ
βριο. Οι θέσεις λοιπόν έχουν φύγει από 
μας. Κάνουμε τώρα την κατανομή των 
θέσεων για τα νοσοκομεία για το ιατρι
κό και αποφασίσαμε να ξεκινήσουμε 
από τα περιφερειακά νοσοκομεία που 
είναι πιο μεγάλη η δυσκολία για τις θέ
σεις, για να μπορέσουμε να δώσουμε τη 
δυνατότητα να στελεχωθούν τα επαρ
χιακά, τα μικρά νοσοκομεία και θα προ
χωρήσουμε και στις μεγάλες πόλεις εκεί 
που έχουν πανεπιστημιακά νοσοκομεία 
σε δεύτερο χρόνο με την έννοια ότι 
υπάρχει λίγο περισσότερο προσωπικό 
και είναι θέσεις που τις προτιμάνε οι 
γιατροί» πρόσθεσε η κ. Γκάγκα.
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1  Επίθεση υγειονομικών στην Γκάγκα
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

50.17 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επίθεση υγειονομικών 
στην Γ κάγκα
Ξινή τής βγήκε η επίσκεψη ins αναπληρώτριας 
υπουργού Υγείας Mivas Γ κάγκα στο νοσοκομείο 
«Παπαγεωργίου» στη Θεσσαλονίκη προκειμέ- 
νου να παρακολουθήσει άσκηση ετοιμότητας με 
σενάριο που προβλέπει αρπαγή βρέφους από τη 
μαιευτική κλινική. Απέξω την περίμεναν υγει
ονομικοί που βρίσκονται σε αναστολή, οι οποίοι 
της επιτέθηκαν φραστικά με συνθήματα «Γκάγ
κα, ντροπή σου, πεινάν’ συνάδελφοί σου», «πα
ραιτήσου» και «πάρτε πίσω τις αναστολές».



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Πόλεμος» μεταξύ περιφερειάρχη και σωματείου
ΕΚΑΒ

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

164.93 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νότιο Αιγαίο

«rioftepos» μεταξύ 
περιφερειάρχη και 
σωματείου ΕΚΑΒ

Για «ακατάσχετη κινδυνολογία» καταγγέλλει το 
σωματείο του ΕΚΑΒ ο περιφερειάρχης Νοτίου Αι
γαίου Γιώργος Χατζημάρκος και ότι θέλουν «να 
χτίσουν στους πολίτες ένα αίσθημα απόλυτου κιν
δύνου», έστω και αν παραδέχεται ότι «προφανώς 
υπάρχουν προβλήματα, πάντα υπήρχαν».

«Φωνάζει ο κλέφτης να φοβηθεί ο νοικοκύ
ρης!», απαντά το σωματείο εργαζομένων στο νο
σοκομείο της Ρόδου. Επισημαίνει, δε, πως «σε μια 
στιγμή που οι εργαζόμενοι στενάζουμε στην κυ
ριολεξία να βγάλουμε τη βάρδια με τις τεράστιες 
ελλείψεις σε προσωπικό μέσα στην πανδημία, με 
τα χιλιάδες οφειλόμενα ρεπό και άδειες, ο περι
φερειάρχης μας αντί να βγει απολογούμενος γιατί 
στη θητεία του δεν έβγαλε άχνα για την κατάντια 
στο δημόσιο σύστημα υγείας του νησιού μας, τολ
μά και επιτίθεται σε εργαζόμενους που με την αυ
τοθυσία μας κρατάμε όρθιο το σύστημα υγείας στο 
νησί». Προσθέτει, δε, πως τον περιφερειάρχη «το 
μόνο που τον νοιάζει είναι μη λερωθεί η εικόνα 
της τουριστικής βιομηχανίας και θιχτούν τα κέρδη 
των μεγαλοξενοδόχων, των μεγαλοεπιχειρημα- 
τιών του νησιού».
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1  Συνταξιούχος καταγγέλλει οδηγό ασθενοφόρου
ΕΚΑΒ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

344.59 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΛΑΣΣΟΝΑ

Συνταξιούχος καταγγέλλει 
οδηγό ασθενοφόρου ΕΚΑΒ
► Για «εσκεμμένη καθυστέρηση» 
στη μεταψορά ασθενούς

ΕΛΑΣΣΟΝΑ (Γραφείο «Ε»)
Σε δημόσια καταγγελία κα
τά tns συμπεριφοράε οδη
γού του ΕΚΑΒ προχώρησε 
χθεε Εάασσονίτηε, που 
δεν έκρυβε την αγανάκτη
σή του, μιάώνταε στην 
«Ε». Πιο συγκεκριμένα, 
συνταξιούχοε κάτοικοε 

Εάασσόναε αναφέρεται σε περιστατικό που συνέβη tis με- 
σημβρινέε ώρεε Tns Παρασκευήε 1 Ιουλίου.
... Oncos υποστηρίζει ο Εήασσονίτηε, κατά τη διαδρομή npos 
τον Τύρναβο ο συγκεκριμένοε οδηγόε καθυστερούσε χαρα
κτηριστικά και η ταχύτητα που είχε το όχημα ...κάθε άήήο 
παρά ασθενοφόρο θύμιζε, κάτι που επέτεινε την αγωνία του 
ίδιου (συνοδού) και Tns ασθενού5 συζύγου του. Μετά από 
αρκετή ώρα και ...περίεργεε διαδρομέε, το ασθενοφόρο 
έφθασε στο Κέντρο Υγεία5 Τυρνάβου, ενώ ύστερα από αρ
κετά ήεπτά (20'), άλλαξε ο οδηγόε του οχήματοε (...πιθανο
λογείται αήήαγή Tns «βάρδια5»)... ΣΕΛ.3
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1  Συνταξιούχος καταγγέλλει οδηγό ασθενοφόρου ΕΚΑΒ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Ελασσονίτης
καταγγέλλει
οδηγό
ασθενοφόρου 
του ΕΚΑΒ!

ΕΛΑΣΣΟΝΑ (Γραφείο «Ε») 
Του Γιάννη Μουκίδη
Σε δημόσια καταγγελία κα
τά ms συμπεριφορά5 οδη
γού tou ΕΚΑΒ προχώρησε 
χθε$ Ελασσονίτηε, που δεν 
έκρυβε ιην αγανάκτησή 
ιου, piflcbvxas στην «Ε». 
Πιο συγκεκριμένα, ο συν- 
ταξιούχοε k0toikos Ελασ- 
oovas Δ.Β. (...τα στοιχεία 
του βρίσκονται στη διάθε
ση xns εφημερίδα$) αναφέ- 
ρεται σε περιστατικό που 
συνέβη tis μεσημβρινέε 
ώρε5 xns Παρασκευάε 1 
Ιουλίου. Η 65χρονη σύζυ- 
γόε του οδηγήθηκε εσπευ
σμένα στο Κέντρο Υγείαε 
Εήασσόναε με ισχαιμικό εγ
κεφαλικό επεισόδιο όπου, 
μετά tis πρώτεε εξετάσειε, 
κρίθηκε αναγκαία η μετα
φορά τηε στο εφημερεύον 
Πανεπιστημιακό Νοσοκο
μείο A0pioas. Όμω$ είχε 
την ατυχία εκείνη την ώρα 
να μην υπάρχει διαθέσιμο 
ασθενοφόρο στο Κ.Υ. 
Ελασσόναε και οι γιατροί 
ειδοποίησαν να έρθει 
ασθενοφόρο από το Κ.Υ. 
Τυρνάβου ...που άργησε 
να φτάσει στην Ελασσόνα. 
Onoos υποστηρίζει ο Ελασ- 
oovims, κατά τη διαδρομή 
npos τον Τύρναβο ο συγ- 
κεκριμένοε οδηγόε καθυ
στερούσε χαρακτηριστικά 
και η ταχύτητα που είχε το 
όχημα ...κάθε άλλο παρά 
ασθενοφόρο θύμιζε, κάτι 
που επέτεινε την αγωνία 
του ίδιου (συνοδού) και 
ms ασθενού5 συζύγου του. 
Μετά από αρκετή ώρα και 
...περίεργε5 διαδρομέ5, το 
ασθενοφόρο έφθασε στο 
Κέντρο Υγείαε Τυρνάβου. 

Ύστερα από αρκετά λεπτά 
(20'), άλλαξε ο οδηγό5 του 
οχήματοε (...πιθανολογεί
ται αλλαγή xns «βάρδια5») 
και το ασθενοφόρο έφτασε 
τελικά στο εφημερεύον Νο
σοκομείο xns A0pioas.
Να σημειωθεί ότι ο Ελασ- 
oovixns mis 4 Ιουλίου ανέ
φερε το περιστατικό στο 
166 και ενημερώθηκε και 
ο 6ioiKnms του ΕΚΑΒ. 
Oncos είπε, ο διοικητή5 μό- 
λΐ5 ενημερώθηκε, του τη
λεφώνησε για να ζητήσει 
συγγνώμη για την ταλαι
πωρία.
Ο Δ.Β. κάνει λόγο για 
«προγραμματισμένη και 
εσκεμμένη καθυστέρηση» 
από πλευρά5 του συγκε
κριμένου οδηγού του 
ΕΚΑΒ.
Χαρακτηριστικά τα όσα 
«κατέθεσε», οργισμένοε, 
στην «Ε»:
«Με ξάφνιασε το πόσο αρ
γά πήγαινε από την Ελασ
σόνα npos τον Τύρναβο. 
Όταν μεταφέρει ασθενεί^, 
η αλλαγή xns βάρδιαε... 
περνάει στο περιθώριο και 
σκέφτεσαι nebs να φτάσει 
γρήγορα ο ασθενή5 στο 
νοσοκομείο. Το ασθενοφό
ρο είναι για πολύ γρήγορε5 

μετακινήσει. Δεν κουβα- 
λάε ζώα αλλά appeborous 
που χρειάζονται βοήθεια». 
Τέλοε, onoos είπε, η δημό
σια καταγγελία κατά του 
συγκεκριμένου οδηγού 
του ΕΚΑΒ γίνεται για να 
μην συμβεί κάτι ανάλογο 
και σε άλλου5 ασθενείε...
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1  Μαζικό και διαρκές το έγκλημα σε βάρος των
χρονίως πασχόντων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

391.88 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΑΓΩΝΑ ΑΝΑΠΗΡΩΝ

Μαζικό και διαρκές το έγκλημα 
σε βάρος των χρονίως πασχόντων
Η πρόσφατη ακύρωση μεταμόσχευσης ήπατος, λόγω έλλειψης 
αναισθησιολόγων, στη Θεσσαλονίκη αναδεικνύει ξανά 
τα τραγικά αποτελέσματα της επιχειρηματικής δράσης

Μ
ε αφορμή την απαράδεκτη αναβολή μετα
μόσχευσης ήπατος στο Ιπποκράτειο Νο
σοκομείο Θεσσαλονίκης, λόγω έλλειψης 
αναισθησιολόγου, η Γραμματεία Χρονίως 
Πασχόντων της Συντονιστικής Επιτροπής Αγώ
να Αναπήρων καταγγέλλει το έγκλημα, το οποίο, 

όπως λέει, «ούτε μεμονωμένο είναι ούτε στιγμι
αίο. Είναι μαζικό και διαρκές».

Οπως επισημαίνει, «την προηγούμενη Κυριακή 
αναβλήθηκε στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο Θεσ
σαλονίκης μεταμόσχευση ήπατος από δότη 27 
χρόνων από την Κύπρο σε ασθενή 50 χρόνων με 
ηπατική ανεπάρκεια τελικού σταδίου, επειδή δεν 
υπήρχε εφημερεύων αναισθησιολόγος στο Με- 
ταμοσχευτικό κέντρο. Σε ένα νοσοκομείο που 
θα έπρεπε να έχει 40 τουλάχιστον αναισθησιο- 
λόγους και έχει μόνο 9».

Η ΣΕΑΑΝ θυμίζει ότι μέσα στην πανδημία χά
θηκαν άδικα χιλιάδες χρόνιοι πάσχοντες, ακόμα 
και μεταμοσχευμένοι, επειδή, όπως λέει, «το σύ
στημά σας λειτουργεί με την προσφορά και τη ζήτηση, δη
λαδή το κυνηγητό του κέρδους».

Και προσθέτει: «Την ίδια στιγμή ο ιδιωτικός τομέας γιγα
ντώνεται και τα κέρδη του εκτοξεύονται στα ουράνια. Για να 
υπηρετηθούν αυτά τα κέρδη έχουν πέσει οι μεταμοσχεύ
σεις στα πιο χαμηλά επίπεδα όλων των εποχών, όταν η ε
πιστήμη και η τεχνολογία έχουν κάνει άλματα στον συγκε
κριμένο τομέα. Γιατί η δωρεά οργάνων και η ανάπτυξη των 
μεταμοσχεύσεων απαιτούν άλλο σύστημα Υγείας, με άλλα 
χαρακτηριστικά. Απαιτούν, πιο συγκεκριμένα, επαρκή αριθ
μό ΜΕΘ με πλήρη στελέχωση και ισχυρές δομές στήριξης, 
γιατί οι ΜΕΘ είναι ο βασικός χώρος ανεύρεσης μοσχευμά
των. Γιατί με έναν γιατρό στη βάρδια και μια νοσηλεύτρια για 
4 κρεβάτια, χωρίς εξειδικευμένο προσωπικό (ψυχολόγους ή 
άλλους ειδικούς) πώς θα προσεγγιστεί ο συγγενής που έ
χει τον πόνο του να ενημερωθεί για τη δυνατότητα ενός α
σθενούς που είναι κλινικά νεκρός να γίνει δότης; Ούτε καν 
η δυνατότητα της μεταμόσχευσης δεν μπορεί να διαπιστω
θεί σε τέτοιες συνθήκες. Αλλά για να έχει ανάλογες δομές 
στήριξης πρέπει να έχει και ανάλογες προτεραιότητες. Ο
μως, όλες οι κυβερνήσεις και η σημερινή είναι δογματικά 
προσηλωμένες στη στήριξη της ανταγωνιστικότητας, στο 
νοσοκομείο - επιχείρηση με αποτέλεσμα τη διάλυση των

δημόσιων υπηρεσιών Υγείας.
Αυτή η πολιτική τους είναι συνειδητή και προωθείται βήμα 

βήμα. Συκοφαντούν, αποδιαρθρώνουν τις δομές που μπο
ρούν να βοηθήσουν στην ανάπτυξη των μεταμοσχεύσεων 
για να οδηγηθούμε να δεχθούμε σαν αναγκαίο κακό το να 
μπορούν να γίνονται μεταμοσχεύσεις στον ιδιωτικό τομέα, 
που θα είναι το παραθυράκι για να ανοίξει η μπουκαπόρ
τα της εμπορίας οργάνων». Η ΣΕΑΑΝ καλεί τους χρόνιους 
πάσχοντες να αναλογιστούν επίσης ότι πάρα πολλές ιδιω
τικές κλινικές, εταιρείες βιοϊατρικής τεχνολογίας και ανα
λώσιμων «θέλουν τους νεφροπαθείς μόνιμα εξαρτημένους 
από τα μηχανήματα αιμοκάθαρσης, γιατί είναι σταθερή πε
λατεία και πολλά τα λεφτά». Με αφορμή και το τραγικό πε
ριστατικό στη Θεσσαλονίκη επαναφέρει τις διεκδικήσεις 
της για μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, πλήρη 
στελέχωση των ΜΕΘ και ίδρυση νέων με βάση τις ανάγκες 
με εξειδικευμένο προσωπικό, για αποφασιστική ενίσχυση 
των Μεταμοσχευτικών κέντρων και αναβάθμισή τους σε χώ
ρους, μέσα, προσωπικό όλων των ειδικοτήτων. Επίσης για 
ενίσχυση του ρόλου των συντονιστών για τη διεκπεραίωση 
των μεταμοσχεύσεων, για δωρεάν εξετάσεις στους υπό με
ταμόσχευση ασθενείς, αποφασιστική ενίσχυση των δημόσι
ων μονάδων τεχνητού νεφρού κ.ά.
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1  Απλήρωτες οι πρόσθετες εφημερίες των γιατρών
εδώ και 12 μήνες

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

113.42 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απλήρωτες οι πρόσθετες εφημερίες 
των γιατρών εδώ και 12 μήνες

Απλήρωτοι για τις πρόσθετες εφημερίες τους παραμένουν εδώ κι 
έναν χρόνο (!) χιλιάδες γιατροί των δημόσιων μονάδων, ενώ σε πολλά 
νοσοκομεία υπάρχουν μεγάλες καθυστερήσεις και στην καταβολή 
του έκτακτου επιδόματος για τις COVID ειδικότητες, λόγω της μη 
εκταμίευσης των αναγκαίων κονδυλίων, παρά τις συνεχείς παρεμ
βάσεις της ΟΕΝΓΕ και Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών.

Ακόμη και σήμερα δεν έχει προχωρήσει ούτε η αναγκαία νομοθε
τική ρύθμιση ώστε να δοθεί η δυνατότητα τυχόν υπόλοιπα της Ειδι
κής Επιχορήγησης του Ν.4316 για τις τακτικές εφημερίες, του έτους 
2021, να αξιοποιηθούν για την πληρωμή των πρόσθετων εφημεριών.

«Δικαιολογημένα μεγαλώνει η αγανάκτησή μας - ιδιαίτερα μετά την 
πρόσφατη δήλωση του υπουργού Υγείας, σε συνάντηση με την ΕΙ- 
ΝΑΠ, ότι είναι ανέτοιμος να απαντήσει για την πληρωμή των πρόσθε
των εφημεριών - καθώς παρακολουθούμε να συνεχίζονται οι φοροα
παλλαγές και επιδοτήσεις σε επιχειρηματικούς ομίλους», καταγγέλ
λει το Σωματείο Εργαζομένων «θριασίου» Νοσοκομείου και απαιτεί:
• Να εκταμιευθούν τα αναγκαία κονδύλια και να πληρωθούν οι πρό
σθετες εφημερίες και το έκτακτο επίδομα στις ειδικότητες COVID 
σε όλους τους γιατρούς, χωρίς καμία καθυστέρηση και περικοπή.
• Να παραταθεί η ισχύς του άρθρου 49 του Ν.4633/2019 μέχρι τις 
31 Δεκέμβρη 2021, για να μην επιστραφεί το υπόλοιπο της Ειδικής 
Επιχορήγησης.
• Να ενισχυθούν με προσωπικό οι αντίστοιχες υπηρεσίες της 2ης ΥΠΕ 
και να πορθούν όλα τα αναγκαία μέτρα για να πληρώνονται τα δεδου
λευμένα των εργαζομένων των Κέντρων Υγείας χωρίς καθυστέρηση.
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1  Τα νοσοκομεία στην...Εντατική
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

109.3 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα νοσοκομεία στην... Εντατική
«Εμφραγμα» απειλεί να προκαλέσει στα 
δημόσια νοσοκομεία το νέο πανδημικό κύ
μα, σε συνδυασμό με την κακοδιαχείριση 
των ιδρυμάτων από το υπουργείο Υγείας. 
Η επιχορήγηση των επιπλέον 87.000.000 ευ
ρώ που ξεκλειδώνονται για τον ΕΟΓΤΥΥ 
και τους εποπτευόμενους φορείς μοιάζουν 
με σταγόνα στον ωκεανό, καθώς μόνο οι 
ληξιπρόθεσμες οφειλές των νοσοκομείων 
φτάνουν -αν δεν έχουν ξεπεράσει- το 1 δι
σεκατομμύριο ευρώ!

Την ίδια ώρα, η κατάσταση] που επικρα
τεί στο επίπεδο των νοσηλειών, μοιάζει χα
οτική. Η Ματίνα Παγώνη τόνισε χθες πως 
η αύξηση που έχει καταγραφεί στις εισαγω

γές των νοσοκομείων ξεπερνά το 40%, ενώ 
κρεβάτια non-Covid έχουν μετατραπεί σε 
Covid σε όλα τα νοσοκομεία. «Γίνεται ένας 
πανικός» παραδέχθηκε, επιβεβαιώνοντας 
ότι στην πραγματικότητα τα κρούσματα εί
ναι πολύ περισσότερα από αυτά που δηλώ
νονται.

Ωστόσο, ακόμα μία φορά ο Θάνος 
Πλεύρης εκτίμησε πως η πίεση στα δημόσια 
νοσοκομεία δεν θα είναι μεγάλη. Συγκεκρι
μένα, υποστήριξε ότι το σημαντικό στοιχείο 
αυτού του κύματος είναι πως θα παραμεί- 
νει σε επίπεδο νόσησης και σε απλές νοση
λείες, κάτι που δεν θα έχει ως αποτέλεσμα 
την αύξηση των διασωληνώσεων.
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1  ΘΛΙΒΕΡΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

466.13 cm² Κυκλοφορία: 2340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

κό Διευθυντή Αλεξανδρούπολης- 
και την οποία κοινοποιεί στους Υ
πουργούς, Προστασίας του Πολί
τη, Δικαιοσύνης, Υγείας καθώς και 
στον Πρόεδρο Δικηγορικού Συλ
λόγου Αλεξανδρούπολης, όπως 
και στον Πρόεδρο Δικηγορικού 
Συλλόγου Φλώρινας:
"κ. Διευθυντά, Σας θέτω υπ’ όψιν 
το συνημμένο βίντεο που αναρτή- 
θηκε/δημοσιοποιήθηκε σε μέσο 
κοινωνικής δικτύωσης 
Στο εν λόγω βίντεο παρουσιάζεται 
μία εικόνα του Νοσοκομείου της 
Αλεξανδρούπολης, η οποία είναι 
αισχρή και κατάπτυστη. Εάν αλη
θεύουν τα παρουσιαζόμενα, στο 
εν λόγω νοσοκομείο τίθενται σε 
κίνδυνο η υγεία και ίσως και η ζωή 
νοσηλευομένων σε αυτό ασθενών. 
Αιτούμαι όπως σε συνεργασία με 
τον αρμόδιο εισαγγελέα διενεργή

σετε τα δέοντα, για να διαπιστω
θεί εάν τα παρουσιαζόμενα στο βί
ντεο πραγματικά περιστατικά συ- 
νιστούν αξιόποινες πράξεις και ε
άν πρέπει να κινηθεί η ποινική δια
δικασία κατά παντός υπευθύνου. 
Επίσης αττούμαι να κάνετε συστάσεις 
στην αστυνομικό, η οποία σήμερα την 
8η Ιουλίου 2022 και περί ώρα 7.00 μ.μ. 
ασκούσε καθήκοντα αρωματικού υπη
ρεσίας στο A Τ. Αλεξανδρούπολης, ό
ταν μιλάει με φορολογούμενο πολίτη, 
που πληρώνει τον μισθό της ('όπως και 
τον δικό σας μισθό και των υπουργών 
στους οποίους κοινοποιείται το πα
ρόν), να είναι ετιγενής, να μην κλείνει 
το τηλέφωνο όταν ο πολίτης της επι
χειρεί να της ζητήσει τα στοιχεία της, 
να δίνει το όνομα και τον βαθμό της ό
ταν της τα ζητάει φορολογούμενος 
πολίτης και να απαντάει στο τηλέφωνο 
αφού το κλείσει. Πρέπει να συνειδητο

ποιήσει ότι είναι δημόσιος υπάλληλος 
και όχι ελέω Θεού αυτοκρόττειρα.

Με τιμή, 
Παύλος Χρ. Αλτίνης, 

Δικηγόρος"! 
Θα παρακολουθήσουμε την εξέλι
ξη αυτού του πολύ σοβαρού θέ
ματος και θα σας ενημερώσουμε! 
Πιστεύουμε ότι τα αντανακλαστι
κά της ΕΛΑΣ και των θεσμικών ορ
γάνων της Πολιτείας θα αντιδρά- 
σουν άμεσα και θα δώσουν εξη
γήσεις στον ελληνικό λαό για το 
πού ακριβώς βρίσκεται σήμερα η 
νοσοκομειακή περίθαλψη των φο- 
ρολογουμένων Ελλήνων πολιτών! 
Να ενημερωθούμε για τις ευθύ
νες που απορρέουν από αυτό το 
χάλι, την άθλια κατάσταση, όχι 
μιας τριτοκοσμικής χώρας, αλλά 
μιας χώρας που βρίσκεται σε ε
μπόλεμη κατάσταση!!

Του Παναγιώτη 
Αποστόλου
Πολιτικού αναλυτή 
- αρθρογράφου 
egerssi@otenet.gr 
www.egerssi.gr

Τ
ο γύρο του διαδικτύου 
κάνει βίντεο - και προ- 
καλεί οργή για το υφι
στάμενο ΕΣΥ της κυ
βέρνησης Κυριάκου 
Μητσοτάκη, με τον Υπουργό Υγεί
ας Θάνο Πλεύρη -που τράβηξε 

ενδεχομένως ασθενής του νοσο
κομείου Αλεξανδρούπολης! 
Μεταξύ όλων αυτών των οργισμέ
νων πολιτών και ο δικηγόρος Φλώ
ρινας Παύλος Αλτίνης, ο οποίος 
στις 8 Ιουλίου 2022 έκανε μηνυτή
ρια αναφορά προς τον Αστυνομι

ΘΛΙΒΕΡΗ 
Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 

ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ
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1  Συμμορία απειλούσε γιατρούς ΕΟΠΥΥ για να
συνταγογραφουν ναρκωτικά χάπια 

Πηγή: ONTIME Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

270.48 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συμμορία απειλούσε 
γιατρούς ΕΟΠΥΥ για
να συνταγογραφουν 

ναρκωτικά χάπια
01... ΚΑΛΟΝΤΥΜΕΝΟΙ δήθεν εκπρόσωποι ιδρυμά
των απεξάρτησης τοξικομανών, ΑΜΕΑ ή αναπήρων 
ήταν οι απατεώνες που απειλούσαν γιατρούς του ΕΟ- 
ΠΥΥ και τις οικογένειες τους για να εκδώσουν συντα
γές αγοράς ναρκωτικών χαπιών. Τρεις γιατροί απειλή- 
θηκαν από τα μέλη της εγκληματικής οργάνωσης ότι 
θα τους κατέστρεφαν επαγγελματικά αν δεν εξέδιδαν 
τις συνταγές, ενώ άλλους τους απειλούσαν τηλεφωνι
κά ότι θα σκοτώσουν τους ίδιους και τα παιδιά τους. Με 
αυτόν τον τρόπο και με κλεμμένα ΑΜΚΑ είχαν εκδώ- 
σει εκατοντάδες συνταγές χορήγησης ναρκωτικών χα
πιών, τα οποία στη συνέχεια πωλούσαν αδρά στις πιά- 
τσες των τοξικοεξαρτημένων. Από επιβάτη του μετρό 
στο Σύνταγμα έκλεψαν την τσάντα του και έγιναν κάτο
χοι των ΑΜΚΑ μελών της οικογένειάς του. Τις επόμε
νες δύο ημέρες πήγαν σε τρεις γιατρούς και συνταγο- 
γράφησαν ναρκωτικά χάπια για όλη την οικογένεια! Τα 
στελέχη της Διεύθυνσης Οικονομικής Αστυνομίας συ
νέλαβαν έναν 41χρονο που είχε απασχολήσει για λη
στείες, κλοπές, διαρρήξεις και ναρκωτικά. Αναζητούν 
έναν 44χρονο που και αυτός έχει απασχολήσει για υπο
θέσεις ναρκωτικών και παράβαση του νόμου περί επι
ταγών. Επίσης, συνεχίζεται η έρευνα για την ταυτοποί
ηση μιας γυναίκας σύνεργού και ενός άνδρα που έκανε 
τα απειλητικά τηλεφωνήματα στους γιατρούς.
Οι αστυνομικοί εξακρίβωσαν τη μεγάλη διακλάδωση της 
εγκληματικής οργάνωσης που διέπραττε απάτες σε βά
ρος του Εθνικού Οργανισμού Παροχής Υπηρεσιών Υγεί
ας (ΕΟΠΥΥ). Από την αστυνομική έρευνα προέκυψε 
ότι από τον Απρίλιο του 2021 οι τουλάχιστον τέσσερις 
εμπλεκόμενοι προμηθεύονταν μεγάλο αριθμό φαρμα
κευτικών ναρκωτικών δισκίων, μέσω υφαρπαχθεισών 
ιατρικών συνταγών, ενώ για την έκδοσή τους προέβαι- 
ναν στην υποκλοπή προσωπικών στοιχείων ασφαλισμέ- 
νων.Έπειτα προσέγγιζαν με δόλιο ή απειλητικό τρόπο 
τους γιατρούς για τη συνταγογράφηση, είτε παραπλα
νώντας τους ως προς την πραγματική τους ταυτότητα 
είτε προσποιούμενοι υπαλλήλους ιδρυμάτων, πετυχαί
νοντας έτσι την έκδοση ψευδών ιατρικών συνταγών και 
την εξαπάτηση του ΕΟΠΥΥ, που κατέβαλλε αποζημίω
ση για την εκτέλεσή τους.
Με τη μέθοδο αυτή η οργάνωση πέτυχε την έκδοση 
τουλάχιστον 74 ψευδών ιατρικών συνταγών ναρκωτι
κών σκευασμάτων, από 9 διαφορετικούς ιατρούς, χρη
σιμοποιώντας τους ΑΜΚΑ 23 ασφαλισμένων, εν αγνοία 
τους, που αντιστοιχούν σε 5.520 ναρκωτικά δισκία. Ο 
συλληφθείς, με την ποινική δικογραφία κακουργηματι- 
κού χαρακτήρα που σχηματίστηκε σε βάρος του, οδη
γήθηκε στην αρμόδια εισαγγελική Αρχή.

♦
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1  ECDC και EMA προτείνουν τέταρτη δόση εμβολίου
για τous άνω των 60

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

114.44 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ECDC και EMA προτείνουν τέταρτη 
δόση εμβολίου για tous άνω των 60
ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ -ίσως και 
μεγαλύτερη από ενάμι- 
ση μήνα- θα υπάρξει στην 
παράδοση νέων εμβολίων 
κατά του Covid-19 το ερ
χόμενο φθινόπωρο, κα
θώς οι ρυθμιστικές Αρχές 
των ΗΠΑ -ο γνωστός Ορ
γανισμός Τροφίμων και 
Φαρμάκων της Αμερικής 
(FDA)- ζήτησαν από τις πα- 
ρασκευάστριες εταιρίες να 
προσαρμόσουν τα εμβόλιά 
τους, ώστε να καλύπτουν

όλη τη «βεντάλια» των ως 
σήμερα γνωστών παραλ
λαγών του κορονοϊού. Αυ
τό σημαίνει πως τα νέα εμ
βόλια δεν θα παραδοθούν 
πριν από τον Οκτώβριο.

Αυτός είναι ο λόγος 
για τον οποίο τόσο το Ευ
ρωπαϊκό Κέντρο Πρόλη
ψης και Ελέγχου Νοση
μάτων (ECDC) όσο και ο 
Ευρωπαϊκός Οργανισμός 
Φαρμάκων (ΕΜΑ) συνέ
στησαν την τέταρτη δόση

των mRNA εμβολίων κα
τά του κορονοϊού σε άτομα 
μεταξύ 60 και 79 ετών και 
σε άτομα με ιατρικές πα
θήσεις που τα θέτουν σε 
υψηλό κίνδυνο για σοβα
ρή νόσηση.

Πάντως, πουθενά και 
κανένας διεθνής οργανι
σμός δεν έκανε λόγο για 
μαζικό εμβολιασμό, αλλά 
το έκαναν ατυχώς οι εθνι
κές μας υγειονομικές Αρ
χές και ο θάνος Πλεύρης!
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1  Αυξάνεται η πίεση στα νοσοκομεία από την εκτίναξη
των εισαγωγών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

123.34 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αυξάνεται η πίεση στα νοσοκομεία 
από την εκτίναξη των εισαγωγών

«ΕΜΦΡΑΓΜΑ» απειλεί να προκαλέσει στα 
δημόσια νοσοκομεία ίο νέο πανδημικό κύ
μα, σε συνδυασμό με την κακοδιαχείριση των 
ιδρυμάτων από το υπουργείο Υγείας. Η επι
χορήγηση των επιπλέον 87.000.000 ευρώ 
που ξεκλειδώνονται για τον ΕΟΠΥΥ και τους 
εποπτευόμενους φορείς μοιάζει με σταγόνα 
στον ωκεανό, καθώς μόνο οι ληξιπρόθεσμες 
οφειλές των νοσοκομείων φτάνουν -αν δεν 
έχουν ξεπεράσει- το 1 δισεκατομμύριο ευ
ρώ! Την ίδια ώρα, η κατάσταση που επικρατεί 
στο επίπεδο των νοσηλειών, μοιάζει χαοτική. 
Η Ματίνα Παγώνη τόνισε χθες πως η αύξη
ση που έχει καταγραφεί σης εισαγωγές των

νοσοκομείων ξεπερνά το 40%, ενώ κρεβάτια 
non-Covid έχουν μετατραπεί σε Covid σε όλα 
τα νοσοκομεία. «Γίνεται ένας πανικός» παρα
δέχθηκε, επιβεβαιώνοντας ότι στην πραγμα
τικότητα τα κρούσματα είναι πολύ περισσότε
ρα από αυτά που δηλώνονται.

Ωστόσο, ακόμα μία φορά ο θάνος Πλεύ- 
ρης εκτίμησε πως η πίεση στα δημόσια νο
σοκομεία δεν θα είναι μεγάλη. Συγκεκριμέ
να, υποστήριξε ότι το σημαντικό στοιχείο αυ
τού του κύματος είναι πως θα παραμείνει σε 
επίπεδο νόσησης και σε απλές νοσηλείες, κά
τι που δεν θα έχει ως αποτέλεσμα την αύξηση 
των διασωληνώσεων.



13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΓΚΑΓΚΑ ΝΤΡΟΠΗ ΣΟΥ ΠΕΙΝΑΝΕ ΣΥΝΑΔΕΛΔΟΙ ΣΟΥ !
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2078.83
cm²

Κυκλοφορία: 2340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

M wmm » a mm* r mm *mm mm ■

Προς Πλευρη - Γκαγκα: To ΣτΕ της 
Γαλλίας δικαίωσε ανεμβολίαοτο 
υγειονομικό, εσείς γιατί επιμένετε;
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1  ΓΚΑΓΚΑ ΝΤΡΟΠΗ ΣΟΥ ΠΕΙΝΑΝΕ ΣΥΝΑΔΕΛΔΟΙ ΣΟΥ !
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Το Σωματείο Υγειονομικών 
καταγγέλλει την ομαδική "απαγωγή" 

πολιτών από την αστυνομία

Τ
ο Σωματείο Υγειονομικών υ
πέρ Δημοκρατίας και Ελευ
θερίας προχωρά σε καταγγε
λίες μέσω δελτίου Τύπου για 
την ομαδική "απαγωγή” πολι
τών από την αστυνομία, με τουριστικό 
λεωφορείο ναυλωμένο από τους ίδιους 

τους "απαχθέντες".
Το περισταηκό συνέβη την προηγούμε
νη Πέμπτη το απόγευμα 
Γράφουν στην ανακοίνωσή τους:
"Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον παρατηρούμε 
ότι κατόπιν των συλλήψεων συναδέλ
φων υγειονομικών, μελών του δικτύου 
υγειονομικών κατά της υποχρεωτικστη- 
τας από 30 νοσοκομεία, δομές υγείας 
και το ΕΚΑΒ Αθήνας που συμμετείχαν 
σε παράσταση διαμαρτυρίας πλησίον 
της οικίας του πρωθυπουργού το από
γευμα της Πέμπτης 7/7/22, η δημοσιό
τητα που πήρε το θέμα ύστερα από έ
ντεκα μήνες καθολικής αποσιώπησης- 
θα λέγαμε απόκρυψης του γεγονότος 
της συνέχισης των παράνομων αναστο
λών εργασίας, δεν άφησε αδιάφορα σε 
μικρό έστω βαθμό, ούτε τα ταγμένα 
στην υπηρεσία της πληροφόρησης του 
σκεπτόμενου πολίτη συστημικά μέσα ε
νημέρωσης.
Ωστόσο με λύπη διαπιστώνουμε πολλές 
"ανακρίβειες" στην μεταδιδόμενη προς 
τον σκεπτόμενο πολίτη πληροφορία.
Θα αναφερθούμε ενδεικτικά στην πρωι
νή εκπομπή 'Ώρα Ελλάδος" του τηλεο
πτικού σταθμού OPEN BEYOND που 
πρόσφερε άμεση ενημέρωση λίγες ώ
ρες μετά τις συλλήψεις:
Η ανταποκρίτρια ερωτώμενη από τον 
δημοσιογράφο- οικοδεσπότη της εκπο
μπής ανέφερε ότι οι αστυνομικές ενι
σχύσεις που κλήθηκαν από την φρουρά 
του πρωθυπουργού, προσήγαγαν τον 
κόσμο που βρισκόταν έξω ακριβώς από 
το σπίτι του πρωθυπουργού και τους ο
δήγησαν στη ΓΑΔΑ.
Από τη "συνοπτική" αυτή παράθεση γε
γονότων διαφεύγουν πολλές σημαντι
κές λεπτομέρειες που θα θέλαμε να α
ναδείξουμε:
Πρώτον: ΔΕΝ έγιναν προσαγωγές έξω 
ακριβώς από το σπίτι κανενός πρωθυ
πουργού.
Η αστυνομία απείλησε με προσαγωγές 
ή και συλλήψεις απαιτώντας την απο
μάκρυνση των υγειονομικών από το 
σημείο, πράγμα το οποίο δεν έγινε α
ποδεκτό από τους υγειονομικούς οι ο
ποίοι δήλωσαν ότι διαδηλώνουν απο
λύτως ειρηνικά στην άκρη του οδο
στρώματος όπως έχουν νόμιμο δικαίω
μα να κάνουν και ενημέρωσαν μάλιστα 
ότι η διαμαρτυρία τους, ως έχουσα 
συμβολικό χαρακτήρα, πρόκειται να ο
λοκληρωθεί σελίγα λεπτά.
Δεύτερον: Ουδέποτε οι συνάδελφοι με
ταφέρθηκαν στη ΓΑΔΑ κατόπιν προσα
γωγής.
Οι συνάδελφοι αφού ολοκλήρωσαν τη 
διαμαρτυρία, επιβιβάστηκαν για την επι
στροφή τους σε ναυλωμένο πούλμαν το

οποίο αφού συνοδεύτηκε από αστυνομι
κές δυνάμεις για ένα διάστημα, κατόπιν 
ακινητσποιήθηκε μπροστά από την αμε
ρικανική πρεσβεία όπου η αστυνομία α
νακοίνωσε στους επιβαίνοντες ότι θα 
πάνε μια βόλτα ως τη ΓΑΔΑ, γεγονός 
που δεν αποδέχτηκαν οι υγειονομικοί. 
Δεν τους κατέβασαν από το πούλμαν, 
δεν τους ζητήθηκαν ταυτότητες για εξα
κρίβωση στοιχείων, παρόλο που προτά- 
θηκε ατό τους υγειονομικούς και δεν έ
γινε ούτε εκεί ενέργεια προσαγωγής. 
Από το σημείο αυτό και ως τη ΓΑΔΑ η 
μεταφορά έγινε με το ίδιο ναυλωμένο 
πούλμαν!

Ερωτώνται οι πολυπράγμονες δημο
σιογράφοι:
Η διαδικασία της προσαγωγής ορίζει 
μεταφορά των προσαγόμενων στην 
αστυνομική διεύθυνση με ιδιωτικό 
τουριστικό λεωφορείο, ναυλωμένο 
με έξοδα από τους ίδιους τους επι- 
βαίνοντες;
Μήπως αυτό λέγεται ομαδική απαγω
γή πολιτών από την αστυνομία με ε
ντολή της σε οδηγό τουριστικού λεω
φορείου ιδιωτικού πρακτορείου, ναυ
λωμένου με έξοδα των ίδιων των επι- 
βαινόντων απαχθέντων;
Δεν υπήρξε λοιπόν άρνηση των υγειονο
μικών να ανέβουν στον έκτο όροφο της 
ΓΑΔΑ όπως αναφέρει η ανταποκρίτρια 
διότι η "συζήτηση" στην οποία αναφέρε- 
ται, μεταξύ αστυνομικών και υγειονομι
κών ΔΕΝ έγινε έξω από τη ΓΑΔΑ, αλλά 
έξω από την αμερικανική πρεσβεία ό
που ακινητοποιήθηκε το πούλμαν.
Όταν τελικά έφθασαν στη ΓΑΔΑ οδηγή
θηκαν στο τμήμα προστασίας δημοκρα
τικού πολπεύματος, χωρίς αντίσταση, α- 
νά ζεύγη, φορώντας χειροπέδες ως κοι
νοί εγκληματίες.
Για του λόγου το αληθές, τα παρα
πάνω όπως εμφαντικά και με κάποια 
δόση δυσαρέσκειας ανέφερε η αντα- 
ποκρίτρια, υπάρχουν όλα καταγε- 
γραμμένα σε βίντεο. Κατανοούμε τη 
δυσφορία των επαγγελματιών της ε
νημέρωσης να τους στερείται η απο
κλειστικότητα στη μετάδοση της

πληροφορίας αλλά, καλώς ή κακώς, 
οφείλουμε να είμαστε προετοιμασμέ
νοι ώστε να μπορούμε να προφυλα- 
χθούμε από την κρατική ασυδοσία 
που βαδίζει χέρι χέρι με την επιδο
τούμενη πληροφόρηση.
Οσο για την αναφορά στις καταδικαστι- 
κές δηλώσεις του προέδρου της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, ενημερώνουμε άτι έχει πάρει ήδη 
την απάντησή του, όχι μόνο από τους εν 
αναστολή υγειονομικούς αλλά και από 
άλλες παρατάξεις που συμμετέχουν 
στην ΠΟΕΔΗΝ. Ας διαβάσουν οι δημο
σιογράφοι και την ανακοίνωση συμπα
ράστασης που εξέδωσε η ΑΔΕΔΥ.
Το τελικό σχόλιο του οικοδεσπότη δη
μοσιογράφου, σε απόλυτη σύμπνοια 
με προηγούμενες δηλώσεις των κυρί
ων Γιαννάκου και Πλεύρη, καταδεικνύ
ει την επιμονή του συστήματος να επι
βάλλει στους πολίτες τη λογική ότι υ
πάρχουν "αποδεκτοί και μη αποδεκτοί" 
τόποι διαδηλώσεων και διαμαρτυρίας 
και ότι είναι αυτονόητο να σε μαζεύουν 
όταν πλησιάζεις πολιτικά πρόσωπα με 
οποιαδήπστε άλλη - ειρηνική πάντα 
πρόθεση, πέραν της επευφημίας τους. 
Αυτό ακριβώς το σκηνικό επαναλήφθη- 
κε την Παρασκευή 8/7 στην πλατεία της 
Κομοτηνής, όταν έξι μόλις συγκεντρω
μένοι υγειονομικοί συνάδελφα θέλησαν 
να κάνουν μια ειρηνική παρέμβαση στην 
επίσκεψη του πρωθυπουργού και οδη
γήθηκαν προληπτικά από διπλάσιο αριθ
μό αστυνομικών δυνάμεων στην ασφά
λεια, πριν καν προλάβουν να ξεκινήσουν 
οποιαδήπστε μορφή διαμαρτυρίας.
Όσο κι αν μας συγκινεί το γεγονός ότι 
μετά από έντεκα ολόκληρους μήνες α
γώνων, οι μπροστάρηδες της ενημέρω
σης αποφάσισαν να ασχοληθούν με την 
ταπεινή μας περίπτωση, οφείλουμε να ε
ξηγήσουμε στους αξιότιμους δημοσιο
γράφους ότι η παραπληροφόρηση είναι 
αδίκημα και να τους ενημερώσουμε ότι 
ο νόμος περί διασποράς ψευδών ειδή
σεων ενεργοποιείται και για τη δική τους 
περίπτωση.
Ας μην ξεχνάνε άπ η αληθινή είδηση κυ
κλοφορεί ήδη παντού, καταγεγραμμένη 
σε βίντεο...

Άγριες αποδοκιμασίες 
από ανεμβολίασιους 
υγειονομικούς, ενώ ο 
Πλεύρης "πουλάει" τρέλα!

Μ
ε άγριες α
ποδοκιμα
σίες και 
συνθήματα 
υποδέχτη
καν την αναπληρώτρια υ
πουργό Υγείας, Μίνα Γκά- 

γκα υγειονομικοί που έ
χουν τεθεί σε αναστολή 
και αντιμετωπίζουν πλέον 
προβλήματα επιβίωσης 
αλλά και πολίτες στο νο
σοκομείο Παπαγεωργίου, 
στη Θεσσαλονίκη.
Μέλη της Πανελλήνιας Ο
μάδας Επαγγελματιών Υ
γείας βρίσκονταν από το 
πρωί στην είσοδο του νο
σοκομείου και φώναζαν 
συνεχώς συνθήματα εκ
φράζοντας την αγανάκτη
σή τους για τις πολιτικές 
του υπουργείου Υγείας 
που έχουν καταδικάσει 
στην επαγγελματική (και 
στο τέλος και στην βιολο
γική) αφάνεια χιλιάδες υ
γειονομικούς, οι οποίοι 
αρνήθηκαν τον κυβερνητι
κό εκβιασμό να εμβολια
στούν για να μην χάσουν 
την εργασία τους και την 
μισθοδοσία τους.
Όταν η Μίνα Γκάγκα έ
φτασε στο νοσοκομείο, 
ξεκίνησαν να φωνάζουν 
συντονισμένα: "Γ κάγκα 
ντροπή σου πεινάνε συνά
δελφοί σου" και "πάρτε πί
σω τις αναστολές' ενώ κά
ποιοι από αυτούς χτυπού
σαν τα τζάμια του νοσο
κομείου όσο η κα Γκάγκα 
βρισκόταν μέσα.
Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας Μίνα Γκάγκα 
βρέθηκε στο νοσοκομείο 
Παπαγεωργίου εν όψει 
της διεξαγωγής άσκησης 
ετοιμότητας που επρόκει- 
το να πραγματοποιηθεί 
χθες. Σε ανακοίνωσή του 
το ΔΣ της Ένωσης Νοσο
κομειακών Ιατρών Θεσσα
λονίκης, αναφέρει πως υ
πάρχει υποστελέχωση και 
υποχρηματοδότση στα 
νοσοκομεία, "με τελευταίο 
και τραγικότερο, την ακύ
ρωση μεταμόσχευσης σε

ασθενή λόγω της έλλει
ψης αναισθησιολόγου". 
Μια πολύ ενδιαφέρουσα 
είδηση, πάντως, έρχεται 
από τη Γαλλία. Ανεμβολί- 
αστος υγειονομικός επα
νέρχεται καθώς ακυρώ
νεται η αναστολή που του 
είχε επιβληθεί καθώς τε
λούσε σε αναρρωτική ά
δεια με απόφαση του 
γαλλικούΣτΕ. Από την άλ
λη Διοικητικό Δικαστήριο 
της Ντιζόν ακυρώνει ανα
στολή εργασίας υγειονο
μικού που είναι ο πρώτος 
που δικαιώνεται αν και 
δεν ήταν σε αναρρωτική 
κατά την έναρξη εφαρμο
γής του νόμου.
"Ολική επανένταξη ανεμ- 
βολίαστου υγειονομικού 
μετά τη νίκη του δικηγορι
κού μου γραφείου ενώ
πιον του Συμβουλίου της 
Επικράτειας. Θα χρεια
στεί ακόμη ένας μήνας 
για να εκτελέσει το νοσο
κομείο απόφαση που έλα
βε το ανώτατο διοικητικό 
δικαστήριο της χώρας 
μας" αναφέρει στο twitter 
(διαδίκτυο) ο νομικός 
TarekKoraitem. Όπως 
διευκρινίζει σε σχόλιο του 
ο δικηγόρος, ο πελάτης 
του ανακτά πλήρως τη μι
σθοδοσία του και όλα τα 
εργασιακά του δικαιώμα
τα (αργίες, πριμ, αρχαιό
τητα)!^ τοπίο αλλάζει η 
δικαίωση αργεί αλλά είναι 
αναπόδραστη.

Π
οιος κοροϊ
δεύει ποιον 
σε αυτή την 
κοινωνία εί
ναι το ερώτη
μα μετά την εμφάνιση του 
υπουργού Υγείας Θ.Πλεύ

ρη σε τηλεοπτική εκπο
μπή χθες το πρωί.
Ο ίδιος απεφάνθη πως η 
μετάδοση του κορωνοϊού 
δεν γίνεται πλέον στους 
κλειστούς χώρους! 
Ερωτηθείς χαρακτηριστι
κά γιατί η πολιτεία δεν 
παίρνει μέτρα ώστε να α-
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1  ΓΚΑΓΚΑ ΝΤΡΟΠΗ ΣΟΥ ΠΕΙΝΑΝΕ ΣΥΝΑΔΕΛΔΟΙ ΣΟΥ !
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2022

Το ΣτΕ Γαλλίας ακυρώνει αναστολή ανεμβολίαστου υγειονομικού
ντιμετωπιστεί το νέο κύμα, 
που βρίσκεται σε έξαρση 
υποστήριξε πως "η μετά
δοση δεν γίνεται στους 
κλειστούς χώρους". 
Πρόσθεσε πως "υπάρχει 
σύσταση για τη χρήση μά
σκας όπου υπάρχει συνω
στισμός. Όμως η μετάδο
ση δεν γίνεται στους κλει
στούς χώρους". 
Συνεχίζοντας αναφορικά 
με τη χρήση μάσκας 
στους εσωτερικούς χώ
ρους, ο κ. Πλεύρης συ
μπλήρωσε: "Υποχρεωτι- 
κότητα έχουμε στα ΜΜΜ

αστικού τύπου που είναι 
χώρος μετάδοσης. Όσοι 
θέλουν μεγαλύτερη α
σφάλεια κάνουν χρήση 
μάσκα".
Ο υπουργός βέβαια ξέχα- 
σε βεβαίως να συμπληρώ
σει πώς οι τουρίστες δεν 
υποχρεούνται να ακολου
θούν αυτά τα μέτρα.

Κ
αι ενώ το δού
λεμα πάει 
σύννεφο, δεν 
έχουν τέλος οι 
ξαφνικοί θά
νατοι νέων ανθρώπων με

πιο πρόσφατο αυτόν της 
Ιωάννας Ράπτη 37χρο- 
νης εκπαιδευτικού και 
μητέρας ενός βρέφους 
13 μηνών από το Λεσίνι 
Αιτωλοακαρνανίας.
Η οικογένεια της 37χρο- 
νης Ιωάννας βυθίστηκε 
από τη μία στιγμή στην 
άλλη στο πένθος.
Η άτυχη κοπέλα δίδασκε 
σε σχολείο της Αθήνας 
όμως είχε υπηρετήσει 
και στο Μεσολόγγι αλλά 
και στην Κατοχή. 
Προστίθεται σε μία μα- 
κρά λίστα νέων ανθρώ

πων που πεθαίνουν α
προσδόκητα χωρίς να έ
χουν υποκείμενα νοσή
ματα και υπό "αδιευκρί
νιστες αιτίες".
Το μόνο κοινό που έχουν 
όλοι αυτοί οι θάνατοι εί
ναι ότι λαμβάνουν χώρα 
σε μία εποχή εξαναγκα
στικών μαζικών εμβολια
σμών και παράλογων κα
ραντινών διάρκειας (οι 
καραντίνες επιδεινώ
νουν την υγεία των αν
θρώπων με πολλούς α
θέατους και ορατούς 
τρόπους).

Να σημειώσουμε ότι για 
το ζήτημα των ξαφνικών 
θανάτων ο γνωστός δι- 
δάκτωρ Καρδιολογίας 
του Πανεπιστημίου Αθη
νών, Κωνσταντίνος Αρ
βανίτης ο οποίος είπε 
ότι "γίνονται νεκροτο
μές και δεν βρίσκουν οι 
ιατροδικαστές αιτία για 
να αποδώσουν τον θά
νατο"!
Λέει μάλιστα χαρακτηρι
στικά πως τα πορίσματα 
των θανάτων αναφέρουν 
"αιτία θανάτου απροσ
διόριστη".
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